

HKIoD Directors Conference 2022

Date	日期：21 September 2022
Venue	地點：Theatre 1, Hong Kong Convention and Exhibition Centre (Old Wing), Wan Chai 香港會議展覽中心演講廳1（舊翼）
Theme	主題：“From Resilience to Sustainability”「適應轉變、持續發展」



Resilience is important in a dynamically changing world, particularly when stricken by pandemic. Sustainability is long-term goal for individuals, companies and mankind. In this New Normal and long process of economic and social rehabilitation, companies must act quickly in business transformation while continuing to enhance ESG adoption. With ultimate responsibility in corporate governance, the board of directors must lead in both enterprise and integrity. To steer the company in a new world, directors must master extraordinary leadership.

Themed “From Resilience to Sustainability”, the Conference was a one-day forum of multicultural and international perspectives, featuring 21 distinguished Speakers and 8 Session Hosts.

Created by directors for directors, the Conference offered an opportunity: –

- to be inspired by speakers who are world-class leaders and best minds in leading their companies.
- to explore what it takes to be an effective director in facing lightning challenges and adversities.
- to network with peers in a motivational, rewarding and enjoyable experience.

A detailed report will be forthcoming.

世界萬變，挑戰無窮，尤其於疫症肆虐時期；當前問題亟需適應能力，而對個人、公司、以至整體人類而言，長遠目標是可持續發展。在面對新常態以及社會與經濟的復原長途，企業必須行動迅速以推行業務轉型，並繼續實施 ESG 升級。董事會肩負企業管治的最終責任，必須同時兼顧發展宏業及確立誠信。董事操舵引領公司於一個世界新面貌中，必須掌握不一樣的領導術。

論壇以「適應轉變、持續發展」為主題，為兼有多元文化及國際視野平臺的一天活動，具有 21 位傑出的講者和 8 位環節主持。由董事籌劃為董事而設的這個論壇賦予參與者機緣如下：

- 聽取世界級出色企業領袖的主講，以分享他們領導公司的心得。
- 探討勝任的董事如何面對迅雷變化的挑戰及逆境。
- 獲取富啟發性、充實、愉快的交流經驗。

詳細的報告即將發佈。